
1 
 

Protokół nr XXXV/17 

 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 26 czerwca 2017 r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 16:50. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu, Burmistrza Pana Pawła Wójcika oraz mieszkańców 

miasta i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XXXV sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 26 czerwca 2017 r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 13 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Nieobecni w tym czasie byli radni: Jarosław Olesiński i Piotr Mołas. 

W czasie obrad na sesję przybył radny Piotr Mołas. 

Ostatecznie w sesji brało udział 14 radnych. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XXXIV sesji 

 

Protokół z XXXIV sesji został przyjęty jednogłośnie, 13 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XXXV sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Tomasza Biernackiego – naczelnika Wydziału Administracji i Promocji. 

 

W tym momencie na salę obrad wszedł radny Piotr Mołas. Od tego momentu  

w sesji brało udział 14 radnych. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XXXV sesji 

 

Proponowany porządek obrad XXXV sesji został przyjęty jednogłośnie. 14 głosów ZA. Nie 

wniesiono uwag i poprawek. 
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2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Przed złożeniem sprawozdania, Burmistrza Paweł Wójcik wręczył zaświadczenie 

potwierdzające wybór na sołtysa Sołectwa Ciecierze Pani Grażynie Bebel. Wybory 

uzupełniające na sołtysa Ciecierz odbyły się 11 czerwca 2017 r. Burmistrz pogratulował 

nowej Pani Sołtys wyboru oraz życzył pomyślności i sukcesów dla mieszkańców Ciecierz. 

 

 Następnie Burmistrz Chmielnika przedstawił najważniejsze sprawy, które odbyły się 

w okresie międzysesyjnym. 

 

W zakresie inwestycji  

 

 Gmina uzyskała kolejną promesę w kwocie 73.000,00 zł na ,,Przebudowę drogi 

gminnej, ul. Mickiewicza nr 316010T na odcinku od km 0+005 do km 0+500”. 

Ogłoszono przetarg na realizację tego zadania. Wartość kosztorysowa robót 

przedstawia się kwotą  141.000,00 zł brutto. 

 Zakończone zostało zadanie polegające na poprawienie infrastruktury drogowej dróg 

gminnych na osiedlu „Za Kościółkiem” . Zostały na tym terenie utwardzone drogi 

kruszywem.  Wartość zrealizowanych prac to ponad 45.000,00 zł 

 Gmina zamierza zawrzeć umowę w trybie zamówienia z wolnej ręki, w  tzw. trybie 

„in-house” na realizację ,,Odbioru i zagospodarowanie odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu Miasta i Gminy Chmielnik”. 

Łączna wartość zamówienia w okresie od 1 lipca 2017 r. do 31 grudnia 2018 r. wynosi  

705.050,33 zł brutto, realizatorem zamówienia będzie nasz Zakład Usług 

Komunalnych w Chmielniku sp. zo.o., 

 Otwarty został przetarg na wybór wykonawcy na opracowanie dokumentacji 

projektowej dla przebudowy, rozbudowy, modernizacji budynku mieszkań socjalnych 

przy ul. Mielczarskiego. Inwestycja realizowana będzie z dofinansowaniem  

z Regionalnego Programu Operacyjnego  Województwa Świętokrzyskiego la lata  

2014-2020.  W tym trybie wpłynęły dwie oferty. Najkorzystniejszą przedstawiła 

firma: Projekt Technika z Kielc na kwotę  44 280,00 zł brutto. 

 Trwają pracę nad realizacją usuwania wyrobów zawierający azbest. Całkowity koszt 

zadania 46.010,80 zł brutto.  

 

W zakresie wydarzeń 

03.06.2017 r. – odbyła się uroczystość 90-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Piotrkowicach połączona z gminnymi obchodami Dnia Strażaka, 

03.06.2017 r. – delegacja z Urzędu Miasta i Gminy Chmielnik złożyła wizytę  

Adamowi Szymańskiemu w przeddzień jego setnych urodzin. Delegacja złożyła serdeczne 

życzenia  zdrowia Jubilatowi, 

08.06.2017 r. – w siedzibie Ministerstwa Edukacji Narodowej, Burmistrz Chmielnika 

Paweł Wójcik spotkał się z Minister Edukacji Narodowej Anną Zalewską. W rozmowach 

uczestniczyli również Naczelnik Wydziału Inwestycji – Małgorzata Przeździk oraz Poseł na 
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Sejm RP – Anna Krupka. Głównym tematem rozmów były sprawy wprowadzenia reformy 

oświaty w gminie Chmielnik oraz budowa nowej szkoły w Piotrkowicach,  

10.06.2017 r. – w Buskim Samorządowym Centrum Kultury odbyła się gala finałowa 4. 

Edycji Ponidziańskiego Konkursu Historycznego ,,Husaria Rzeczypospolitej – chluba i duma 

Polski oraz Litwy”. Konkurs zakończył się ogromnym sukcesem dla uczniów chmielnickich 

szkół. Połowa nagród regulaminowych została przyznana  uczniom ze szkół naszej gminy.  

11.06.2017 r. – odbyły się wybory uzupełniające na sołtysa Sołectwa Ciecierze. 

Kandydowała jedna osoba- Grażyna Bebel, która została wybrana na nowego przedstawiciela 

tej wioski.  

17-18.06.2017 r. – dwudniowe wydarzenia kulturalne w Chmielniku: w sobotę ,,Szalom 

na Wspólnej’’ i w niedzielę  ,,Co nam w duszy gra…!!!”, w czasie którego wręczono statuetki 

„Chmielnickiego Augusta” – nagrody samorządu Chmielnika. 

20.06.2017 – w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy w Chmielniku została podpisana umowa 

pomiędzy Świętokrzyskim Zarządem Dróg Wojewódzkich, a wykonawcą firmą ,,FART’’  

z Kielc, na budowę północnej obwodnicy Chmielnika. Łączna wartość podpisanych umów 

wyniesie 37 217 743,29 zł. Planowany termin zakończenia to 30.11.2018 r.  

24.06.2017 r. – odbył się XIII Zjazd Sołtysów Ziemi Świętokrzyskiej w Wąchocku. 

Podczas Zjazdu została wręczona nagroda ufundowana przez Burmistrza Pawła Wójcika  Pani 

Małgorzacie Majkowskiej w konkursie „Sołtys Roku 2016”. 

24.06.2017 r. – zorganizowano gminne zawody sportowo- pożarnicze przy ul. Kwiatowej 

w Chmielniku 

25.06.2017 r. – na Rynku w Chmielniku odbył się festyn ,,Z pomocą Szpitalowi” oraz 

„Powitania lata 2017”. 

 

W zakresie trwających i nadchodzących wydarzeń  

-  Trwa szacowanie szkód w gospodarstwach rolnych, 

- 01.07.2017 r. zostanie zainaugurowana  na stadionie MLKS ,,Zenit” Chmielnik akcja: 

„Sportowy lipiec z ChCK”, 

- 02.07.2017 r. odbędzie się „I Chmielnicki Rajd Rowerowy”, 

- 15.08.2017 r. odbędzie się „Święto Plonów – Od pola do Opola” w Zreczu Chałupczańskim. 

 

Od 17.06.2017 r. obowiązują nowe zasady, przepisy usuwania drzew. W związku z czym, 

głos zabrała Agnieszka Jurecka – Paluch z Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

UMiG, która omówiła nowe regulacje w tej sprawie. 

 

Następnie Przewodniczący Sławomir Wójcik przedstawił sprawozdanie z działalności 

Rady Miejskiej w od ostatniej sesji, która odbyła się 29.05.2017 r. do 26.06.2017 r. 

 

W tym okresie odbyły się posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej w Chmielniku  

w dniach: 

20.06.2017 r. – Komisja Rewizyjna, 

21.06.2017 r.- Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

12.06.2017 r. –Komisja Statutowo – Regulaminowa, 
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26.06.2017 r.- Komisja Statutowo – Regulaminowa. 

Ponadto radni uczestniczyli w: 

03.06.2017 r. – 90- leciu Ochotniczej Straży Pożarnej w Piotrkowicach, 

04.06.2017 r. – Pikniku Rodzinnym w Szkole Podstawowej w Chmielniku, 

11.06.2017 r. – 10-leciu działalności 5 Artystycznej Drużyny Harcerskiej, 

11.06.2017 r. – Wyborach uzupełniające na sołtysa w sołectwie Ciecierze, 

17-18.06.2017 r. – Wydarzeniu kulturalnym „Dni Kultur” 

24.06.2017 r. –  Gminnych Zawodach Sportowo – Pożarniczych, 

25.06.2017 r.  – Festynie „Z pomocą szpitalowi”. 

Do obu sprawozdań nie zgłoszono pytań.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku rozpoczął procedowanie kolejnych 

punktów porządku obrad. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Chmielniku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/299/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chmielniku głosowało 14 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Chmielniku, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych ( 14 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/300/2017 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- 

finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku głosowało 
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14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) przyjęcia ,,Aneksu Nr 1 do Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Chmielnik na lata 

2015 – 2020, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Małgorzatę Przeździk – Naczelnik Wydziału 

Inwestycji i Projektów Strukturalnych w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 

14 radnych ( 14 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/301/2017 w sprawie przyjęcia ,,Aneksu Nr 1 do Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Chmielnik na lata 2015 – 2020 głosowało 14 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

d) zmiany dotychczasowej nazwy ,,ulica Krasickiego” w obrębie wsi Piotrkowice.  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sławomira Wójcika – Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Chmielniku. 

 

Na podstawie Zarządzenia Nr 331/2017 Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik z dnia  

21 lutego 2017 r. zostały przeprowadzone konsultacje społeczne dotyczące zmian nazwy ulic 

na terenie Miasta i Gminy Chmielnik. Konsultacje przeprowadzono w formie pisemnej 

poprzez składanie wniosków. 

 

Wpłynął jeden wniosek dotyczący zmiany dotychczasowej nazwy ,,ulicy Krasickiego” na 

,,ulicę Ignacego Krasickiego” w Piotrkowicach.  

 

Głosowanie zostało przeprowadzone w formie ustnej. 14 radnych poparło zmianę nazwy 

dotychczasowej nazwy ,,ulica Krasickiego” na ,,ulicę Ignacego Krasickiego” 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad) 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/302/2017 w sprawie zmiany dotychczasowej nazwy ,,ulica 

Krasickiego” w obrębie wsi Piotrkowice głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu.  
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e) zmiany dotychczasowej nazwy terenu zajętego pod budownictwo wielorodzinne ,,Osiedle 

22 Lipca” znajdującego się w obrębie miasta Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sławomira Wójcika – Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Chmielniku. 

Na podstawie Zarządzenia Nr 331/2017 Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik z dnia  

21 lutego 2017 r. zostały przeprowadzone konsultacje społeczne dotyczące zmian nazwy ulic 

na terenie Miasta i Gminy Chmielnik. Konsultacje przeprowadzono w formie pisemnej 

poprzez składanie wniosków. 

Trzy wnioski dotyczyły zmiany dotychczasowej nazwy ,, Osiedle 22 Lipca” 

1. Osiedle Piastowskie – propozycja mieszkańców Gminy Chmielnik 

2. Osiedle Piastów – propozycja Spółdzielni Mieszkaniowej w Chmielniku  

3. Osiedle Armii Krajowej – propozycja  Światowego Związku Żołnierzy Armii 

Krajowej  

 

Sławomir Wójcik poprosił Sekretarza Gminy o wyjaśnienie dlaczego radni będą głosować 

nad nazwą ulicy, a nie osiedla. 

 

Andrzej Łopaciński wyjaśnił, że nazwa „osiedle” zastrzeżona jest w ustawie o samorządzie 

gminnym dla jednostki pomocniczej gminy, a więc nadając nazwę „osiedle” najpierw 

należałoby powołać je jako jednostkę pomocniczą (działającą na podobnych zasadach jak 

sołectwo).Należałoby wydzielić teren tego osiedla i powołać radę składającą się z 15 

członków. Biorąc pod uwagę wielkość Chmielnika tworzenie „osiedla” jako jednoski 

pomocniczej jest niecelowe. 

 

Głosowanie zostało przeprowadzone w formie ustnej. 14 radnych poparło zmianę nazwy 

dotychczasowego ,,Osiedla 22 Lipca” na ,,ulicę Piastów”. Pozostałe dwie propozycje nie 

uzyskały żadnego głosu.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad) 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/303/2017 w sprawie zmiany dotychczasowej nazwy terenu 

zajętego pod budownictwo wielorodzinne ,,Osiedle 22 Lipca” znajdującego się w obrębie 

miasta Chmielnik głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

f) zmiany dotychczasowej nazwy ,,ulica 13 Stycznia” w obrębie miasta Chmielnik  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sławomira Wójcika – Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Chmielniku. 

 

Na podstawie Zarządzenia Nr 331/2017 Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik z dnia  

21 lutego 2017 r. zostały przeprowadzone konsultacje społeczne dotyczące zmian nazwy ulic 
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na terenie Miasta i Gminy Chmielnik. Konsultacje przeprowadzono w formie pisemnej 

poprzez składanie wniosków. 

Wpłynęły dwa wnioski zmiany dotychczasowej nazwy ,,ulica 13 Stycznia” 

1. ,,ulica Przemysława Gosiewskiego” 

2. ,,ulica Zygmunta Augusta” albo ,,ulica Króla Zygmunta Augusta” 

Głosowanie zostało przeprowadzone w formie ustnej. 14 radnych WSTRZYMAŁO się od 

głosu. Żadna nazwa nie uzyskała większości głosów, zatem uchwała nie może zostać 

zatwierdzona w tym dniu. Zgodnie z obowiązującymi przepisami zostanie wydłużony termin 

konsultacji społecznych dotyczących zmiany nazwy ulicy 13 Stycznia. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że nie można głosować uchwały, ponieważ radni nie przyjęli 

żadnej nazwy zgłoszonej przez mieszkańców. 

 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik 

położonej na terenie gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy Chmielnik  

 

Następnie głos zabrał Paweł Wójcik – Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik. Wyjaśnił,  

że działka nr 1/20 w Przededworzu będzie wykorzystywana w celu składowania odpadów 

komunalnych oraz, że zgoda na daną działalność jest już wydana. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/304/2017 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy 

Chmielnik głosowało 13 radnych. 1 osoba WSTRZYMAŁA się od głosu. Głosów PRZECIW 

nie było. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu.  

 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik na 

rzecz użytkownika wieczystego,  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/305/2017 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik na rzecz użytkownika wieczystego 

głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  
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i) wskazania miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu Miasta 

i Gminy Chmielnik,  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/306/2017 w sprawie wskazania miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW   

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

j) zmiany uchwały nr XXI/167/2012 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 21 sierpnia 2012 r. 

w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez przewoźników z przystanków 

komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu Miasta 

i Gminy Chmielnik 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/307/2017 w sprawie zmiany uchwały nr XXI/167/2012 

Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 21 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

oraz zasad korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych na terenie Gminy chmielnik głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

k) zmian budżetu na 2017 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Anetę Gołębiowską – Zastępcę Skarbnika Gminy 

Chmielnik 

 

Sołtys Jan Klikowicz zapytał na jakiej podstawie zmniejsza się wydatki, przeznaczone na jego 

miejscowość. 

 

Burmistrz powiedział, że obecnie gmina otrzymała promesę na przebudowę ulicy 

Mickiewicza, dlatego następne do realizacji będą drogi w Suchowoli. Jeżeli dostaniemy 

promesę z Urzędu Wojewódzkiego na realizację tych zadań, to te środki zostaną nam 

zwrócone. Niestety te plany finansowe muszą zostać przesunięte na inny termin, ponieważ 

inwestycje, które są obecnie realizowane muszą zostać ukończone. To są tak zwane środki 

zapożyczone.  
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Zastępca Skarbnika do projektu wniosła poprawkę, do której nie zgłoszono zastrzeżeń.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt z naniesionymi poprawkami pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych ( 14 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/308/2017 w sprawie zmian budżetu na 2017 rok głosowało 

14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017-2035  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Anetę Gołębiowską – Zastępcę Skarbnika Gminy 

Chmielnik 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych ( 14 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/309/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

m) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu  Kieleckiego 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Anetę Gołębiowską – Zastępcę Skarbnika Gminy 

Chmielnik, która jednocześnie poprosiła o dopisanie do projektu w § 1 nazwy zadania ,,Zakup 

sprzętu medycznego (zestaw endoskopowy) dla Szpitala Powiatowego w Chmielniku”. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych ( 14 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXV/310/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. Interpelacje radnych. 

 

Żadnych interpelacji nie zgłoszono.  

 

5. Sprawy różne. 

 

Burmistrz zaprosił radnych do wspólnego wyjazdu po sesji celem zaznajomienia się  

ze stopniem realizacji inwestycji w budynku gimnazjum oraz przedszkola w Chmielniku.  
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Mirosław Wiewióra – sołtys wsi Suliszów powiedziała, że przedsiębiorstwo Pana Mariusza 

Hochla wystąpiło o przebudowę swojego wyrobiska, aczkolwiek nie jest jasne czy chodzi  

o pogłębienie czy o poszerzenie terenu wyrobiska. Jeżeli o pogłębienie to może to mieć 

negatywny skutek na czystość wody.  

 

Burmistrz odpowiedział, że przedsiębiorca zwrócił się z prośbą o wydanie decyzji 

środowiskowej dotyczącej poszerzenia działalności, która miała polegać na uzyskaniu 

możliwości wydobywania kamienia z warstw wodonośnych. Taka informacja została wysłana 

do kilku sołtysów. Obecnie realizacja tego przedsięwzięcia została wstrzymana  

z powodu niezgodności wniosku z planem zagospodarowania. Dopóki nie zostanie to 

wyjaśnione, decyzja będzie zawieszona. Są organizowane spotkania z organizacjami, które 

mają większą wiedzę merytoryczną w tym zakresie.  

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Z powodu wyczerpania porządku XXXV sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 26 czerwca 2017 roku. 

 

Sporządził: 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

Tomasz Biernacki 

 


